
From: Christer Klovholt <christerklovholt@hotmail.com> 
Sent: søndag 10. mai 2020 14.59 
To: RME 
Subject: 202001392 
 

 

 

Hei der. 

 

Etter å ha lest forslag til endringene i nettleie kommer jeg kun ut med følgende tanke for oss 

forbrukere: Dette er ENDA ett forslag som er kamuflert som noe som er BRA for folket. 

Noe som er tull å tøys som vanlig på lik linje med de nye AMS målerne. 

 

Så mitt forslag til endring er at nettleia reduseres med minst 50%. 

Denne er unødvendig høy, og kun en måte å melke kundene. 

Strømselskaper i Norge går med store overskudd,så høye overskudd at de bør kunne senke 

denne avgiften betraktlig. 

 

Skagerak energi gikk med 250+millioner i overskudd i 2019. 

Det er derfor IKKE nødvendig med så høy avgift. 

 

 

 

Så til forslaget dere har kommet med så stemmer jeg på vegne av folket at dette forslaget blir 

kastet da det er urettferdig økonomisk for folket. 

 

 

christer klovholt 

 

christer 

 

Skaff deg Outlook for Android 

https://aka.ms/ghei36

